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SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule, 

održane 30.07.2015.godine (četvrtak) 
u Komunalnoj palači, Pula, Forum 1 

 
(Početak u 17,00 sati) 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorio ROBERT CVEK , predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule (IDS-
HNS-ZELENI), koji je sjednici i predsjedavao.  
Radi utvrđivanja prisutnosti i kvoruma izvršio je prozivanje vijećnika. Obavještava da su vijećnici 
Vera Radolović, Marko Martinčić i Janko Žužić, opravdali izostanak sa sjednice.  
 
PRISUTNI - ODSUTNI 

 Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS-HNS-ZELENI B.Miletić-mir.mandata 
2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS-HNS-ZELENI  
3. JASMINA SIMOVIĆ MEDICA IDS-HNS-ZELENI  
4. MARKO MARTINČIĆ  IDS-HNS-ZELENI Odsutan 
5. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-HNS-ZELENI  
6. GORDANA FERENČIĆ IDS-HNS-ZELENI  
7. ARDEMIO ZIMOLO IDS-HNS-ZELENI  
8. ROBERT CVEK IDS-HNS-ZELENI  
9. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-HNS-ZELENI  
10. VIKTOR LAZARIĆ IDS-HNS-ZELENI  
11. JADRANKA ČERNJUL IDS-HNS-ZELENI  
12. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-HNS-ZELENI  
13. GORDANA PETERŠIĆ IDS-HNS-ZELENI  
14. LUKA BLAGOVIĆ  IDS-HNS-ZELENI  
15. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 

HRVATSKE 
 Umj. P.Grbin-ostavka 
  

16. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE 

Umj. R.Cvek-mir.mand 

17. VERA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE 

Odsutna 

18.  IVAN LASIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE 

 

19. ELENA VIAN SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE 

Odsutna 

20. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE 

 

21. DEJAN JANKOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
HRVATSKE 

M. Galo-mir.mandata 

22. BRUNO NEFAT LADONJA  
23. MAURICIO LICUL  LADONJA  
24. ZRINKO KAJFEŠ HDZ-HDS  
25.  JANKO ŽUŽIĆ HDZ-HDS Odsutan 

 
IZVRŠENOM PROZIVKOM I UVIDOM U EVIDENCIJSKE LISTIĆE, utvrđuje da je 

prisutan 21 od ukupno 25 vijećnika, te da gradsko vijeće može pravovaljano odlučivati. 
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Pri utvrđivanju kvoruma predsjednik je prozvao novu kolegicu u Vijeću - gospođu Jasminu Simović 
Medica, koja je zamjenik vijećnika Alena Damijanića pa se od početka sjednice računa se u 
kvorum, o čemu će Izvješće podnijeti Mandatna komisija. 
 
OSTALI PRISUTNI:  
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule,  
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule, 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule,  
NIKOLINA RADULOVI Ć, pročelnica Službe za unutarnju reviziju,  
LEO POROPAT, Protokol Grada Pule, 
IVAN KLARI Ć, deb. stenograf, voditelj zapisnika, 
DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu, 
MIRNA RADOLOVIĆ, pomoćnica pročelnika Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu,  
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu, 
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu,  
ELVIRA KRIZMANI Ć MARIJANOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti,  
SANJA KRELJA OSTERC, savjetnica za kulturu u Upravnom odjelu za kulturu Grada Pula,  
GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule, 
GIORDANO SKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
INGRID BULJAN, voditeljica Odsjeka za prostorno planiranje i graditeljsko naslijeđe, 
VEDRANA GLAVAŠ-RAMIĆ, savjetnik 1. za prostorno planiranje,  
TONKA KOMŠO, savjetnik1. za prostorno planiranje, 
DRAŽEN STEPANOV, informatičar 
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor JTP Plinara d.o.o. Pula,  
IGOR ŠKATAR, direktor JTP Pulapromet d.o.o. Pula, 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor JTP Luka Pula d.o.o. Pula,  
RENATO PERC, direktor JTP TRŽNICA d.o.o, Pula, 
DEAN STARIĆ, direktor JTP Vodovod Pula, 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor JTP Pula Parking Pula, 
DARKO BURŠIĆ, direktor JTP Monte Giro d.o.o. Pula,  
ERIK LUKŠIĆ, ravnatelj Pula Sport d.o.o 
GORDANA PLAVŠIĆ, financijski direktor Vodovod Pula,  
IGOR VLAŠIĆ, financijski direktor Pula Herculanea, Pula. 
VESNA DUKIĆ, direktorica JTP Kaštijun d.o.o. Pula,  
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica JU Gradska knjižnica i čitaonica Pula,  
GORDANA JEROMELA KAJIĆ, ravnateljica INK - Gradskog kazališta Pula,  
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula Film Festivala, 
MARIZA KOVA ČEVIĆ, ravnateljica Dječji vrti ći Pula, 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica Dječjeg vrtića – Scuola dell'infanzia Rin RIN TIN Pula – Pola, 
KLAUDIO KARLOVI Ć, zapovjednik Javne vatrogasne jedinice Pula, 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj JU pučkog otvorenog sveučilišta Pula, 
MILAN SEAD SOLDATIĆ, Savez sportova Grada Pule, 
ANTON PLETIKOS, Zajednica tehničke kulture 
LORETA MOROZIN, ravnateljica Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda pula 
ROMANA DI GIUSTO, predstavnica Stručnog izrađivača plana iz tvrtke Urbanistica d.o.o., 
SENA DEVOVIĆ, NK «ISTRA» 1961, Pula,  
ERNEST KOMPARIĆ, revizor NK Istra 1961 Pula 
IVAN SKIRA, ORAH PULA, 
DUŠICA RADOJIČIĆ, Zelena Istra 
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POZDRAVLJA: 
- GRADONAČELNIKA GRADA PULE , gosp. Borisa Miletića 
- ZAMJENIKA GRADONAČELNIKA gosp. Fabrizia Radina  
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA  
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA 
- predstavnike MEDIJA,  
- gđicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik 
- i ostale GOSTE  
 
      Interes za praćenje sjednice iskazali su svojim zahtjevom predstavnici Gradskog ogranka 
ORAH te Zelene Istre (Dušica Radojčić) pa im je osigurano po jedno mjesto.  
      Moli prisutne goste da prateći sjednicu poštuju odredbe Poslovnika o radu Gradskog vijeća tako 
da mogu pratiti rad sjednice, ali bez mogućnosti uzimanja učešća u raspravi i obraćanja vijećnicima. 
Člankom 96. Poslovnika utvrđena je javnost rada vijeća i tko može sudjelovati u radu Vijeća, te je 
određeno „da su sjednice Gradskog vijeća javne. Predstavnici tijela mjesne samouprave, udruga 
građana, vijeća nacionalnih manjina, građani i predstavnici medija mogu pratiti rad Gradskog 
vijeća, ali ne smiju remetiti red i tijek sjednice. Pismeni zahtjev za prisustvo upućuje se 
predsjedniku Gradskog vijeća, a ako je broj osoba koje sudjeluju i prate rad Gradskog vijeća veći od 
broja raspoloživih mjesta u vijećnici, predsjednik Gradskog vijeća može ograničiti broj osoba koje 
mogu pratiti rad Gradskog vijeća“. Slijedom navedenog upozorava da, ukoliko se bude ometao rad i 
tijek sjednice te ako se ne pridržavate Poslovnika, da će biti prisiljen odrediti mjeru udaljavanja sa 
sjednice. 
       
PRELAZI SE NA UTVR ĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
- Poziv za 16. sjednicu Gradskog vijeća s materijalima, dostavljen je vijećnicima dana 24. 
srpnja 2015.godine, uz koji je vijećnicima na znanje dostavljeno: 
1. Izvješće Gradonačelnika Grada Pule o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna 
Grada Pule za mjesec svibanj i lipanj 2015. godine, sukladno odredbama članka 57. stavka 3. 
Zakona o proračunu te  
2. Izvješće o danim suglasnostima za zaduživanje i danim jamstvima za razdoblje od 01. 
siječnja do lipnja 2015. godine 

 
Dana 29. srpnja 2015. godine dnevni red dopunjen je sa dvije nove točke zajedno s materijalima i 
to: 

-  Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih 
tijela Grada Pule 

- Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 
2015. godinu  

 
Za sjednicu dostavljena su: 

-  Izvješća o radu radnih tijela Gradskog vijeća (Odbor za statut, Odbor za prostorno uređenje, 
Odbor za plan i financije i Odbor za društvene djelatnosti) te 

- Odgovori na vijećnička pitanja 
 

U vezi dnevnog reda zaprimio je 29. srpnja 2015. godine, sukladno članku 70. Poslovnika Gradskog 
vijeća, prijedlog od vijećnika Danijela Ferića da se dnevni red sjednice dopuni sa točkom 
- Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o radu za 2014. godinu Pulskog centra za 

poduzetništvo 
Prijedlog predsjednik nije za sada prihvatio budući će navedeno izvješće biti predmet razmatranja 
na jednoj od idućih sjednica Gradskog vijeća, a s obzirom da je sada još u tijeku postupak natječaja 
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za popunjavanje upražnjenog radnog mjesta stručnog suradnika u Pulskom centru za poduzetništvo, 
nakon čega će se uspostaviti daljnje djelovanje PCP-a.  

(Odlaskom gđice Maje Šarić objavljena su dva natječaja za radno mjesto Stručnog suradnika 
za projekte. Međutim budući da nije odabran niti jedan kandidat ponovo je raspisan natječaj za 
radno mjesto u Pulskom poduzetničkom centru. U slučaju da se niti na trećem javnom natječaju ne 
odabere odgovarajući kandidat Izvršni će odbor sazvati Skupštinu te sukladno Statutu u suradnji sa 
Gradom Pula i skupštinarima iznaći optimalno rješenje u smislu daljnjeg funkcioniranja Pulskog 
poduzetničkog centra.“) 
 

Stavlja na glasanje dnevni red 16. sjednice Gradskog vijeća kako je predložen od 29. srpnja 
2015. godine sa 19 točaka dnevnog reda, te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
Vijeće sa 14 glasova «ZA», 4 glasova «PROTIV» , usvojilo slijedeći  
 

D N E V N I  R E D 
 

1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 15. sjednice Gradskog vijeća od  07.05.2015. godine  
3. Izvješće Mandatne komisije o mirovanju mandata vijećnika Alena Damijanića i određivanju 

zamjenika vijećnika Jasmina Simović Medica te polaganje svečane prisege 
4. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na Prijedlog Odluke o pokretanju postupka za 

realizaciju razvojnog projekta Muzil na lokaciji poluotok Muzil, Grad Pula i prijedlog Javnog 
poziva za iskazivanjem interesa za realizaciju razvojnog projekta Muzil na lokaciji poluotoka 
Muzil, Grad Pula 

5. Donošenje Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o donošenju Detaljnog plana uređenja 
"Sportsko rekreacioni centar Bunarina" 

6. Donošenje Odluke o donošenju III Izmjena i dopuna Prostornog plana  uređenja Grada Pule 
7. Donošenje Odluke o donošenju IV Izmjena i dopuna Generalnog  urbanističkog plana Grada 

Pule 
8. Interpelacija o potrebi rasprave u vezi donošenja Zaključka o dodjel i gradskog zemljišta za 

izgradnju profesionalnog azila za napuštene kućne ljubimce za područje grada Pule i okolice 
9. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o sklapanju nagodbe između Grada Pule i Uljanik TESU 

d.d. Kl: 023-01/13-01/254, Urbr: 2168/01-04-03-02-0330-13-4 od 27. ožujka 2013. godine 
10. Donošenje Zaključaka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2014. godinu: 

a) Dječji vrti ć Pula 
b) Dječji vrti ć-Scuola dell'infanzia „Rin Tin Tin“ Pula-Pola 
c) Nogometni klub Istra 1961 š.d.d. Pula 
d) Pučko otvoreno učilište Pula 
e) Pula Sport 
f) Savez sportova Grada Pule 
g) Zajednica tehničke kulture Pula 
h) Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
i) Istarsko narodno kazalište-Gradsko kazalište Pula 
j) JU Pula Film Festival 
k) Izvješća o radu Upravnog vijeća Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01. – 

31.12.2014. godine i na Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2014. godinu 
11.  Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o radu za 2014. godinu 
 trgovačkih društava u vlasništvu ili suvlasništvu Grada Pule: 

a) Castrum Pula 97 d.o.o. 
b) Fratarski d.o.o. 
c) Kaštijun d.o.o. 
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d) Luka Pula d.o.o. 
e) Monte Giro d.o.o. 
f) Plinara d.o.o. 
g) Pragrande d.o.o. 
h) Pula Herculanea d.o.o. 
i) Pula Parking d.o.o. 
j) Pulapromet d.o.o. 
k) Tržnica d.o.o. 
l) Vodovod Pula d.o.o. 

12. Donošenje: 
a)  Odluke o izboru osobe za obavljanje komunalne djelatnosti održavanja nerazvrstanih cesta i 

javnih površina u dijelu komunalnih poslova pojačanog održavanja i/ili rekonstrukcije istih 
– Rekonstrukcija ulica De Villeov uspon, Sv. Margerita i Fontička 

b) Odluke o izboru osobe za obavljanje komunalne djelatnosti održavanja javne rasvjete za 
period 2015-2019. godine 

13.  Donošenje 
a) Odluke o donošenju Srednjoročnog (trogodišnjeg) Plana davanja koncesija za razdoblje od 

2016 – 2018 godine 
b) Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2016. godine 

14. Donošenje Odluke o pokretanju postupka brisanja eksploatacijskog polja tehničko-
građevinskog kamena Vidrian – kamenolom Tivoli iz registra eksploatacijskih polja 

15. Donošenje Odluke o prihvaćanju mandatnog pisma između Pulapromet d.o.o. i Europske 
banke za obnovu i razvoj 

16. Donošenje: 
a) Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o donošenju Programa raspolaganja 

poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Pule 
b) Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o prodaji 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske  
c)  Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o zakupu 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske  
17. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o plaći i drugim pravima Gradonačelnika i zamjenika 

Gradonačelnika iz radnog odnosa 
18. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela 

Grada Pule 
19. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2015. 

godinu  
 
 
 
AD – 1  VIJEĆNIČKA PITANJA 

 
 
ZRINKO KAJFEŠ: 

Dobar dan svima, pozdrav svima. 
Ja bih postavio dva pitanja za gospodina Gradonačelnika. 
Prvo pitanje je vezano uz učenike koji su postigli najbolji rezultate na maturi i ujedno bih 

predložio da se nađe način kako da se predloži učenike koji postižu najbolje rezultate na maturi, na 
koji način da ih se nagradi. Da li će to biti novčana nagrada, da li će to biti nekakva povelja, 
prepuštam i Gradonačelniku, Gradskom vijeću, Stručnim službama. Mislim da je potrebno te mlade 
ljude nagrađivati. Mislim da je pohvalno što Grad Pula nagrađuje ljude koji postižu izvrsne 
rezultate na natjecanjima. Mislim da bi to dodatno osnažilo i Grad Pulu kao zajednicu koja potiče 
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izvrsnost, potiče mlade ljude da ih nagradimo na neki način, dakle, ljude koji postižu najbolje 
rezultate na maturi u srednjim školama. 

Drugo pitanje vezano je uz spomeničku baštinu, ali isto tako je vezano uz Kulturnu 
strategiju Pule, odnosno uz kandidaturu Pule za prijestolnicu Europske kulture. 

 Naime, dva spomenika su za koje smatramo da nisu na primjerenom mjestu , da nisu 
primjereno obilježeni. To je spomenik Marku Maruliću, koji se nalazi u Parku kralja Zvonimira. 
Mislimo da mu to nije primjereno mjesto za jedan park koji je perifernom dijelu koji ne posjećuju ni 
turisti, gotovo ni građani Pule. Mislimo da bi se spomenik Marku Maruliću mogao premjestiti na 
jedno primjerenije mjesto. Naš prijedlog je Park kralja Petra Krešimira, nasuprot sadašnjoj 
Gospodarskoj komori, odnosno nekadašnjem Narodnom domu, nekadašnjoj Hrvatskoj knjižnici, 
koja je 1929. godine spaljena od fašista. Dakle, mislimo da bi se tada mogli turistima ispričati jednu 
priču o ocu hrvatske književnosti, o Narodnom domu koji je spaljen, da bi to bilo puno primjerenije. 

Drugi spomenik koji isto tako smatramo da nije primjereno obilježen to je spomenik palim 
braniteljima u Domovinskom ratu. Mislimo da taj spomenik sakriven je od pogleda ljudi. Mislimo 
da bi trebao biti puno impozantniji, da se ga treba urediti i nadamo se da ćete Gradonačelniče imati 
sluha prema poginulim hrvatskim braniteljima. Ja ga ne bih htio uspoređivati sa onime što ste 
napravili u Titovom parku, ali mislim da bi trebalo na taj način nekako urediti isto tako i spomen na 
poginule branitelje.  

Evo, toliko. Hvala. 
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodinu Kajfešu. 
 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Dobar dan svima, buon giorno a tutti. 
Prije svega dozvolite mi da vas pozdravim uvaženi gospodine predsjedniče, vijećnice i vijećnici. 
I u samom startu se mogu zahvaliti vijećniku Kajfešu na vrlo konstruktivnim prijedlozima. 
Glede učenika mislim da do sada imamo praksu nagrađivanja. Jedan od primjera je Sportski kamp u 
Trieru, u našem gradu pobratimu, gdje isto tako izvri studenti, izvršni učenici, imaju mogućnost 
nagrade u vidu jednog putovanja, ali siguran sam da će naš Upravni odjel za društvene djelatnosti 
kvalitetno razmotriti vaš prijedlog. Mislim da je on hvalevrijedan i da ćemo naći načina kako 
dodatno motivirati i poticati naše mlade sugrađane na izvrsnost. 
 Što se tiče drugog dijela koji se odnosi na spomenike, odnosno spomeničku baštinu i 
kandidaturu Grada Pule za Europsku prijestolnicu kulture 2020. godine, dozvolite mi da vas 
informiran da je spomenik Marka Marulića postavljen u navedenom parku po izričitom zahtjevu 
same autorice spomenika. Moramo se prisjetiti da je taj spomenik bio dar Vlade Republike 
Hrvatske Gradu Puli, da je taj dar bio uoči planirane sjednice Vlade RH u Gradu Puli koja se nije 
održala i da taj spomenik, nažalost, nikada nije imao nekakvo svečano otvorenje, iako smo doista 
više puta komunicirali sa tadašnjim Uredom Vlade, gdje smo na neki način tražili da se taj dar 
obilježi u našem gradu, a mi nismo mogli to učiniti sami bez darovatelja, tako da taj spomenik se 
tamo nalazi iz tog razloga.  

Naš prijedlog kao Grada tada je bio da spomenik Marka Marulića bude u Marulićevoj ulici, 
to je jednostavno jedno logično rješenje, ali autorica, ako se ne varam gospođa Ujević, je insistirala 
upravo na ovoj lokaciji i mi smo tada, obzirom da se radilo o daru Gradu Puli, uvažili zahtjev 
autorice, ali to ne znači da mi ne moramo preispitati mogućnost i neka inicijativa je već došla od 
određenih donatora da se uredi jedan trg gdje bi on našao svoje mjesto. Mi ćemo ispitati da li je to 
mogu, da li se autor s time slaže. Dakle, prijedlog je već došao u Grad Pulu i mi ćemo to razmotriti. 

Glede spomenika braniteljima, zahvaljujem na vašoj inicijativi, vjerujem da ćemo moći i taj 
prijedlog raspraviti, da li je veličina primjerena ili nije, mislim da se same lokacije tiče da je ona 
odabrana u jednom suglasju, tako da u ovom trenutku mislim da kao Grad doista uvijek odajemo 
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počast poginulim braniteljima, jer kada ljude polože život da bismo mi slobodno živjeli, to 
jednostavno čovjek se mora prisjećati i mora zahvaljivati. .   
 Vjerujem da će i ovogodišnji mimohod u gradu Puli biti još jedan od dokazala da itekako 
dobro surađujemo sa braniteljskom populacijom i da nam je stalo do tog da zadrže svoj dignitet i 
mjesto u ovome društvu.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku. 
 Gospodine Kajfeš izvolite, imate riječ. 
 
ZRINKO KJFEŠ: 
 Zahvaljujem se na odgovoru. Nadam se da će zaista gradske službe promtno reagirati i naći 
načina da li već ove godine da se maturante nagradi, ali svakako za slijedeće godine nagradimo te 
maturante koji postižu najbolje rezultate. 
 Što se tiče spomenika i gospođe Ujević, ja vjerujem da bi se ona složila da se taj spomenik 
premjesti, jer mislim da je sada tamo zaista neprimjereno mjesto u parku kojeg zaista nitko ne 
posjećuje, u parku u kojem se nalazi pretovarna stanica. Jednostavno mislim da nije tamo mjesto, 
jer u svim gradovima Marko Marulić je na centralnim trgovima, na značajnim mjestima, tako bi 
trebao biti kod nas, 
Zahvaljujem na odgovoru.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem.  
 Slijedeće pitanje postavlja gospođa Bruna Jovanović. 
 
BRUNA JOVANOVIĆ: 
 Dobar dan svima, buona sera, buon giorno a tutti, 
 Imala bih pitanje za gospodina pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje Giordana 
Škuflića, a odnosi se na urbanistički plan uređenja lučice Delfin. Danas ćemo raspravljati o Planu 
uređenja sportsko rekreacionog centra Bunarina. No, sjećamo se da je udruga Zelen Istra bila 
podnijela tužbu Ustavnom sudu Republike Hrvatske o ocjeni ustavnosti i zakonitosti Odluke o 
donošenju Generalnog urbanističkog plana kao i Urbanističkog plana uređenja lučice Delfin još 
2011. godine, pa me zanima što je s tim.  
Zahvaljujem. 
 
ROBERT CVEK: 
 Gospodine Škufliću izvolite, imate riječ.  
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Dobar večer, dobar dan svim prisutnima, hvala na pitanju. 
 Mi smo imali za 4 plana koji su bili u postupku zahtjev Zelene Istre Ustavnom sudu 
Republike Hrvatske za ocjenu ustavnosti i zakonitosti. Radi se o Odluci o donošenju GUP-a Grada 
Pule, odnosno izradi izmjena i dopunama GUP-a Grada Pule, Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o 
izradi izmjeni dopuni GUP-a Grada Pule, te Odluke o donošenju urbanističkog plana uređenja 
Lučice Delfin. 
 Visoki Upravni sud je rješavao te predmete i donio je presudu za GUP Grada Pule 2014. 
godine koja kaže da se zahtjev odbija. 
 Druga presuda koja je donesena odnosi se na Odluku o izradi izmjena i dopuna GUP-a 
Grada Pule te Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi izmjena i dopuna GUP-a Grada Pule , gdje 
se presudom istog suda zahtjev odbija, te zadnji zahtjev, zadnja predstavka koju smo dobili odnosi 
se na DPU Lučicu Delfin, gdje se isto odlukom tog suda zahtjev odbija. 
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 Ja te presude imam ovdje kod sebe sve. 
 Samo bih htio kazati da u biti smo zadovoljni takvom odlukom. To je samo znak da smo 

kao Grad Pula i Stručne službe koje rade u Gradu Puli radili sukladno zakonu i da ništa ono što se 
proturalo po medijima i u javnosti nije bilo istina, čak više u nekim obrazloženjima ove tri presude 
sud je naveo da su takvi postupci svrhoviti radi provođenja cjelovitih postupaka izmjena i dopuna 
plana, da je to dobro da se takvi postupci i takav način rada i dalje nastavi. Znači, jedan podstrek, 
jedan dokaz, da ono što smo tvrdili cijelo vrijeme je istina. Želim samo napomenuti da mi nismo 
nikada sumnjali u zakonitost onoga što radimo i što ćemo raditi, jer je to osnov i baza da bismo 
mogli biti tu gdje smo na tim mjestima.  

Hvala svim onima i vijećnicima i građanima Grada Pule, koji su vjerovali u nas, u naš rad, 
ovo je dokaz za tako nešto. Hvala. 
 
ROBERT CVEK: 

Zahvaljujem pročelniku Giordanu Škufliću. 
  Gospođo Jovanović izvolite, imate riječ.  
 
BRUNA JOVANOVIĆ: 
 Zahvaljujem.  Obzirom da smo dobili to pismeno odgovor je u redu.  
 Hvala. 
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem.  
 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Roberto Fabris. 
 
ROBERTO FABRIS: 
 Dobar dan svima. 
 Danas bih postavio dva pitanja gospodinu Gradonačelniku Borisu Miletiću, koja sam dosta 
često čuo u gradu ovih dana od naših sugrađana.  
 Prvo pitanje. 
 S obzirom da se volimo ponositi time da je Pula 3000.-ti grad, koji sam ima jako bogatu 
povijest, s tako velikim brojem spomenika koji privlači najveći broj turista u naš grad koji ih obilazi 
i to negdje oko 550.000 posjetilaca je prošle godine, a da je kroz naš najpoznatiji i jedan od 
najljepših spomenika u Hrvatskoj pulski Amfiteatar ili popularno zvanu Arenu, prošlo negdje oko 
360.000 gostiju i Arheološki muzej Istre je od ulaznica u Arenu prihodovao 10.026.000.00 kuna i 
vjerujem da će ove godine te brojke biti i veće. Kako se ponosimo našim biserom pitam se brinemo 
li se oko njega dovoljno, jer ako pogledamo parkove sa s lijeve i desne strane Arene, iako ih 
možemo uopće nazvati parkovima, onaj s lijeve strane opasan je za hodanje, a s desne strane je 
takav da ga i ne možemo nazvati ni okolišem. 
 Moje pitanje glasi: s obzirom da ispred Arene imamo lijepo uređena dva parka, a u blizini 
Titov park, hoće li Grad Pula i kada pristupiti uređenju navedenih parkova uz samu Arenu, tako da 
nam Arena zablista u svom punom sjaju i da pokažemo da cijenimo što imamo na zadovoljstvo 
naših sugrađana i gostiju. 

Drugo pitanje odnosi se na problem fekalnog smrada u Flacijusovoj ulici uz zgrade Pošte 
koji se širi središtem grada. Ako uzmemo u obzir da je proteklih desetak godina u izgradnju 
kanalizacijskog sustava utrošeno 240.000,00 kuna, nije mi jasno da se takvi propusti mogu 
događati. Mislim da niti odgovori da je sušno razdoblje krivo da to ne stoji, jer prošle godine je bilo 
kišno razdoblje, ali su bile krive brtve na osovinama, pogotovo da je potrebno izgraditi fekalni 
kanal na Stoji, lokacija, koju znamo koliko je to područje bilo raskopano i zatvoreno. Nije tada taj 
isti kanal uređen. Postavlja se pitanje tko je odgovor za to. Neugodni mirisi osjećaju se na kupalištu 
Mornara na Valsalinama i uz šetalište Lungomare. Pitam vas što ćete uraditi da se ovaj problem u 
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gradu riješi, jer građanima smo tvrdili da ćemo uređenjem kanalizacijskog sustava imati uredniji i 
čišći grad ugodan za život. Hvala.  

 
ROBERT CVEK: 

Zahvaljujem gospodinu Fabrisu.  
Gospodine Gradonačelniče izvolite.    

 
BORIS MILETIĆ: 
 Prije svega dozvolite mi, uvaženi gospodine vijećniče, da vam zahvalim na prijedlogu koji 
se odnosi na našu Arenu i uređenje parkova. Slažem se s vama da to treba primjerenije urediti. 
Istina je da Arheološki muzej Istre, koji gospodari samim Amfiteatrom i prihoduje od ulaznica.  
Sam Muzej nije u vlasništvu Grada Pule, njego osnivač je Ministarstvo kulture. To je posljedica 
toga da je nekada Općina Pula bila osnivač samoga Muzeja, međutim, devedesetih godina su 
osnivačka prava prenesena na Ministarstvo kulture i oni su ti koji gospodare ustanovom, a s druge 
strane ustanova je ta koja odlukom Gradskoga vijeća, odnosno Općinskog vijeća Pula iz 1984. 
godine je skrb i upravljanje Amfiteatrom povjerila upravo navedenom Muzeju. Slažem se s vama da 
bi to trebalo primjerenije urediti. Vjerujem da u razgovoru sa i samim Arheološkim muzejom 
možemo doći do zajedničke suradnje, jer vjerujem da je i njima, kao skrbniku, stalo da taj pojas 
bude ljepši. 
 Ono što ste konstatirali to je točno. Ove godine prema službenim podacima imamo 5 
postotno povećanje dolazaka turista u Grad Pulu i 6 % % povećanja broja noćenja za prvih 7 
mjeseci ove godine, a ono što je možda još značajnije da je 7. mjesec značajno u porastu u odnosu 
na prošlu godinu. To su postoci koji su dvocifreni.  
 Glede drugog pitanja moram reći da sam zabrinut, jer pitanje neugodnog mirisa koji se 
osjeća kod Pošte je veliko opterećenje kako za građane koji tu žive, ali i za sve prolaznike, za sve 
one koji tuda prolaze. Ja sam zatražio od Pula Herculanee, odnosno Pragrandea d.o.o., koji 
gospodari sustavom odvodnje Grada Pule, da poduzmu sve što je u njihovoj moći u ovome trenutku 
i informiran sam da su se upotrijebile i određene metode enzima, bakterija, koje razgrađuju te 
fekalije, ali moram vas podsjetiti da projekt kanalizacije nije dovršen. Jesmo dovršili obalni 
kolektor, jesmo spriječili daljnje onečišćenje pulskoga zaljeva, jesmo fekalne vode usmjerili na 
mehanički pročistač koji je sada, međutim, nas itekako čeka posla oko uređenja fekalnog kanala 
koji upravo prolazi Ulicom Sergijevaca i koji dolazi na spoj upravo tamo negdje kod Pošte. To nije 
dovršeno i to moramo dovršiti. I za to je normalno zadužena tvrtka Pragrande koja time gospodari.  
 Glede Mornara i Valkana, Mornar i Valsaline mogu imati doticaja sa pregradnom stanicom 
koja je tamo, a glede Valkana, mi smo danas na prvom stupnju pročišćavanja. Prvi stupanj 
pročišćavanja je defakto mehanička rešetka koja otvorena i stoga smo u završnoj fazi izrade 
potrebne dokumentacije kako bi dovršetak sustava odvodnje fekalnih voda omogućili, a to je 
izgradnja modernog pročistača trećeg stupnja, koji radi u zatvorenom sustavu i kao takav sigurno 
onemogućuje širenje neugodnih mirisa. Mi smo u završnoj fazi pripreme dokumentacije. Ono što 
želimo, na čemu ja insistiram, da pokušamo taj veliki kapitalni projekt, jako skup, u najvećoj 
mogućoj mjeri i financirati putem dostupnih fondova Europske unije, kako teret izgradnje 
pročistača, a govorimo o ogromnim investicijama, u konačnici ne bi pao na leđa gospodarstva i 
građana Pule, već kako bi se to u najvećoj mogućoj mjeri i financiralo iz bespovratnih fondova 
Europske unije. 

 Dakle, to je velik problem, apsolutno ste u pravu, ali isto tako dozvolite mi da kažem kako 
smo u izgradnju obalnog kolektora krenuli hrabro, da je u tom sustavu bilo određenih kanala još iz 
doba antičkog Rima. To, nažalost, nikada nitko se nije osudio prije napraviti, ali da isto tako imamo 
još malo razumijevanja i strpljenja da taj cijeli projekt privedemo kraju, kada ćemo, kažem još 
jednom, u konačnici i izgradnjom modernog pročistača trećeg stupnja, dovršiti ukupan projekt i 
kada će naša Pula narednih risuća godina u tom smislu biti na miru.  
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ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem Gradonačelniku. 
 Gospodine Fabris izvolite, imate riječ.  
 
ROBERTO FABRIS: 
 Zahvaljujem na odgovoru. Jasno mi je za prvo pitanje, znam da Arheološki muzej upravlja 
Arenom, ali svi znamo da je Arena u srcu grada i da Grad može nešto napraviti, pa vas molim da 
stvarno u suradnji sa Arheološkim muzejom nešto napravi, nije to veliki novac koji se može uložiti 
u nešto.  
 Što se tiče drugog pitanja, jasno mi je da se puno ulaže, da se puno radi, da je bilo prekopa, 
ali to je kao da napravimo novu zgradu, stavimo fasadu, onda nam padne dolje jer nismo zalijepili 
nešto. Vjerujem da ćemo to riješiti, da će konačno to biti u redu.  Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Hvala gospodinu Fabrisu.  
 Slijedeće pitanje postavlja gospođa Gordana Ferenčić. 
 
GORDANA FERENČIĆ: 
  Dobar dan svima, buon giorno a tutti. 
 Ja imam jedno pitanje za gospodina Damir Prhata, pročelnika Upravnog odjela za 
komunalni sustav i imovinu. Grada Pule. 
 Pitanje se odnosi na uređenje Ulice u Štinjanu, konkretno radi se o Prilazu Plazine gdje ljudi 
već godinama nemaju kanalizaciju, nemaju rasvjetu, nemaju asfalta, čak nemaju niti posude za 
smeće, pa me zanima u kojoj je fazi rješavanje Ulice Prilaza Plazine. 
Hvala.  
  
ROBERT CVEK: 
 Hvala. 

Gospodine Prhat izvolite, imate riječ.  
 

DAMIR PRHAT: 
Gospodine predsjedniče, gospođo i gospodo vijećnici. 
Naselje Štinjan je u proteklih nekoliko desetljeća bilo područje intenzivne izgradnje, prije 

svega, obiteljskih kuća, više stambenih građevina. Međutim, ono što treba istaknuti je da građenje 
komunalne infrastrukture nije pratilo takav jedan intenzivni razvoj tog područja i samo njegovo 
širenje. 

Što se tiče samoga razloga, naravno, to i više, međutim, prevladavaju definitivno vlasnički 
odnosi što se tiče samoga zemljišta. 

Što se tiče samoga Prilaza Plazine tu je bilo nekoliko više stambenih objekata. Neki objekti 
su građeni prije 15-tak godina , bilo je i preuzimanje investicija od novih investitora. Međutim, isto 
tako cijelo to vrijeme nije došlo do realizacije izgradnje komunalne infrastrukture. 

Mi smo 2012. godine pokrenuli jedan postupak izrade projektne dokumentacije za područje 
naselja Štinjan u smislu da se izradi projektna dokumentacija za apsolutno sve prometne površine 
tog naselja, rekonstrukcija, odnosno izgradnja novih prometnica i slijedom toga kad govorimo o 
Prilazu Plazine smo početkom ove godine počeli sa izradom parcelacijskih elaborata.  

Ono što slijedi je njihova provedba, zatim rješavanje imovinsko - pravnih odnosa i izgradnja 
komunalne infrastrukture sukladno raspoloživim sredstvima i prije svega će biti potrebno riješiti 
imovinsko - pravne odnose, kao što sam i u uvodu rekao su bila glavni razlog zašto se intenzivnije 
nije rješavalo prometnice u proteklom razdoblju. 
Hvala vam lijepa. 
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ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodinu Prhatu.  

Gospođo Ferenčić izvolite, imate riječ. 
 
GORDANA FERENČIĆ: 
 Zahvaljujem gospodinu Damiru Prhatu na odgovoru.  
 Hvala. 
 
ROBERT CVEK: 
 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Dejan Janković. 
 
DEJAN JANKOVIĆ: 
 Dobar dan svima. 
 Ja bih imao jedno pitanje za gospodina Gradonačelnika Borisa Miletića i imao bih jedan 
prijedlog. 
 Kao gradski vijećnik i kao predstavnik Plivačkog saveza Istarske županije i član 
Koordinacije vodenih sportova Grada Pule, zanima me kada će biti tematska sjednica što se 
plivačkog bazena tiče, koja je trebala biti prošle godine još.  

Prijedlog bih imao, ako nam možete dostaviti svim našim vijećnicima Studiju održivosti 
bazena, pošto sam pročitao u novinama jednu cifru, a 28.04.2015. godine na sastanku na kojem ste 
bili Vi gospodine Cvek i zamjenica Gradonačelnika gospođa Belci, prezentirala nam je gospođa Ida 
Šekih Studiju održivosti - bazen u Puli, koju je sačinila u okviru svojeg magistarskog rada 2013. 
godine u Barceloni. Da li nam možete tu Studiju održivosti bazena dostaviti, koja je izašla u 
novinama. Hvala.  

 
ROBERT CVEK: 
 Što se tiče prvog pitanja, tematsku sjenicu ne zakazuje Gradonačelnik nego ja osobno, tako 
da tematsku sjednicu na temu bazena smo stavili u plan rada Gradskog vijeća ove godine i ja 
vjerujem da ćemo je do kraja godine i održati. 
 Na drugo pitanje će vam odgovoriti gospodin Gradonačelnik. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Nema nikakvih problema. To su javno dostupni dokumenti i vrlo rado ćemo umnožiti 
Studiju i dostaviti je svima koji su zainteresirani da to pogledaju.  

Ono što držim, da ćemo sigurno odluke o bazenu morati donijeti najkasnije do konca 
mjeseca listopada. Dakle, tijekom rujna i listopada mislim da će biti puno aktivnosti upravo po 
pitanju gradskog bazena.  
 
ROBERT CVEK: 
 Gospodine Jankoviću izvolite, imate riječ. 
 
DEJAN JANKOVIĆ: 
 Zahvaljujem još jednom.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem. 
 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Luka Blagović. 
 
LUKA BLAGOVI Ć: 
 Zahvaljujem, ali obzirom da je na moje pitanje već odgovoreno u međuvremenu odustajem 
od postavlja pitanja.  
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ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodinu Blagojeviću. 
 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Ivan Lasić. 

 
IVAN LASIĆ: 
Dobar dan svima. Ja imam dva pitanja koja ću uputiti Gradonačelniku. Smatram da bi mi mogao 
konkretno odgovoriti. 
 Prvo pitanje je vezno za završetak projektne dokumentacije i početak gradnje Trga kralja 
Tomislava i njegovog uređenja, pogotovo danas u zoni turizma, pulska tržnica ne može zadovoljiti 
potrebe građana koji gravitiraju toj tržnici, tom trgu kralja Tomislava, a kamoli turistima koji 
borave ovdje privremeno. Mislim da bi bilo uputno čim prije početi s radovima kako bi se rasteretio 
centar grada i centralna tržnica, jer je oko centralne tržnice mravinjak, figurativno rečeno, i smatram 
da ako želimo rasteretiti promet u gradu da je to najbolji način da disperziramo građane u smislu 
snabdijevanja na periferiji. Tom trgu gravitira cijela Stoja, Sveti Polikarp, Sisplac, Veruda, Nova 
Veruda i Vidikovac, gotovo pola grada po broju stanovnika. Molio bih Gradonačelnika da mi 
odgovori na to pitanje. 
 Drugo, imam prijedlog. 

Obzirom da šećem gradom moram reći javnu rasvjetu imamo, ali ta javna rasvjeta nije 
efikasna zbog toga što grane stabala, zaklanjaju rasvjetna mjesta i imamo polumračne ulice, samo je 
potrebno ukloniti grane koje su izrasle od vremena kada su zadnje bile uklanjane. Mislim da bi bilo 
dobro, jer turisti idu tim ulicama i zaista je šteta da ne mogu vidjeti, oni koji šeću navečer, ljepotu 
grada, pa i noću. Hvala lijepa. 
 
ROBERT CVEK: 
 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.  
 
BORIS MILETIĆ: 
 Hvala lijepa, gospodine Lasiću, uvijek imate konstruktivna pitanja i kvalitetne prijedloge. 
 U pravu ste. Mislim da je prvi Prostorni plan Općine Pula kakav sada imamo donesen 
negdje 60-tih godina i tada je u tom osnovnome planu bilo zamišljeno da se grad, osim razvoja u 
centru, razvija u takozvanom drugom centru, to je područje Verude, Stoje, Sisplaca, Sv. Polikarpa i 
defacto kada pogledamo u Republici Hrvatskoj koje sve veličine naselja imaju status grada, veličina 
Verude, Stoje i Sv. Polikarpa i Sisplaca, sigurno je veće, ima više stanovnika, nego mnogi gradovi u 
Republici Hrvatskoj. I stoga smo se i odlučili za projekt uređenja trga kralja Tomislava, izradili 
projektnu dokumentaciju, i ono što ja očekujem je da će se u najskorije vrijeme početi, prije svega, 
graditi infrastruktura, a sam projekt smo podijelili u nekoliko faza, jer je on financijski vrlo 
zahtjevan, a kako ne bismo predugo čekali na bolje ekonomske uvjete, krenemo korak po korak, 
fazu po fazu, kako bi, prije svega, trg uredili. Ono je danas jedna zapuštena površina, prašnjava i 
sigurno nije nam na čast, a pogotovo nije na čast nositi ime Trga kralja Tomislava. Tako da ćemo to 
urediti. Kažem još jednom, očekujem čim prije početak izgradnje infrastrukture. 
 Glede javne rasvjete moram vas podsjetiti da smo mi bili jedna među prvim gradskim 
upravama u Republici Hrvatskoj, koja je prihvatila projekt učinkovite javne rasvjete, da smo tim 
projektom ostvarili značajne uštede u električnoj energiji. Ako se dobro sjećam bilo je preko 19 
različitih vrsta rasvjetnih tijela na području našega grada, gdje je to sada unificirano štedljivim 
žaruljama. No, s druge strane priroda raste, valjda nećemo oko tog dijela imati problema sa zaštitom 
okoliša, sa Zelenima, ali mislim da naše komunalno poduzeće Pula Herculanea periodički obrezuje 
stabla na području grada Pule i ukoliko imate konkretne primjere možda gdje to nije učinjeno, gdje 
bi to pod hitno trebalo učiniti, biti će mi drago da li meni ili gradskim službama, ukoliko nam na to 
ukažete, da zamolimo kolege iz Pula Herculanea kako bi to čim prije izvršile i kako bi efikasnost 
štedljive javne rasvjete bila veća.  
 Hvala najljepša na vašim prijedlozima.  
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ROBERT CVEK: 
Zahvaljujem Gradonačelniku. 
Gospodine Lasiću izvolite, imate riječ. 

 
IVAN LASIĆ: 

Zadovoljan sam odgovorom u svezi Trga kralja Tomislava, tim što osjećam da već davno 
obećavamo građanima u ređenje tog trga, bilo je čak i prijedloga, sugestija, kako ga urediti, na koji 
način. Zaista je to veliki zalogaj, teško financijski, opteretio bi Proračun, ali naći možda modus, 
modalitet na koji način ipak započeti uređivati da bi ljudi vidjeli da se nešto radi. 

Što se tiče javne rasvjete, Šijanska ulica prva. Na svakom stupu imamo dvostruku rasvjetu. 
Jedno rasvjetno mjesto gore u krošnji skroz, dugo je niže dolje, ali zelenilo ga pokriva. Noću je 
polumrak, a toliko rasvjetnih mjesta ima, ekoloških i energetski učinkoviti, ali priroda čini svoje. 
Zbog toga predlažem neka prošeću malo službe Herculanee, pa neka uoče kakva je situacija. Ja sam 
učio konkretno Arsenalsku skroz gore do S krivine. Predlažem da se oni ipak angažiraju i da to 
riješe. Rasvijetljeni grad puno impozantnije djeluje na turiste i privlači ga da dođu ga vidjeti.  

Hvala lijepa.  
 
ROBERT CVEK: 

Zahvaljujem gospodinu Lasiću. 
Slijedeće pitanje postavlja gospođa Diana Kukić Dasko. 
 

DIANA KUKI Ć DASKO: 
Dobar večer svima. 
Svoje pitanje postavila bih gospođi Veni Sajić, pročelnici Upravnog odjela za financije i 

opću upravu Grada Pule. 
Nedavno su objavljena sva dugovanja fizičkih i pravnih osoba prema Gradu Puli, 

trgovačkim društvima i javnim ustanovama. Objavu dužnika svi smo pozdravili, podržali i to je 
praksa koja će se nastaviti.   

Zanima me ako pročelnica Upravnog odjela za financije i opći upravu može ukratko pojasnit 
podatke, smanjuju li se ili povećavaju i ako nas može izvijestiti o stanju Proračuna? Jesu li mjere 
uštede koje Grad provodi pokazale pozitivne pomake. 

Hvala.  
 

ROBERT CVEK: 
Zahvaljujem. 
Gospođo Sajić izvolite, imate riječ.  
 

VESNA SAJIĆ: 
 Dobar dan svima. 
 Vezano za vaše pitanje što tiče objave potraživanja Grada Pule, kao što je bilo na jednoj od 
prethodnih sjednica Gradskog vijeća Grada Pule doneseno, Grad Pula se obvezao objaviti listu 
dužnika. Međutim, kao što znate dobili smo mišljenje Ministarstva financija da Grad nije u 
mogućnosti objaviti pojedinačne podatke, bilo za pravne, bilo za fizičke osobe, jer za to ne postoji 
zakonsko uporište, nego da se mogu samo objaviti zbirni podaci. Sa 30.06. su objavljeni podaci 
potraživanja, kako za Grad, tako za ustanove i trgovačka društva u vlasništvu Grada. 
 Što se tiče potraživanja Grada na dan 30.06.2015. godine ona iznose 99.960.000,00 kuna i to 
u odnosu na ranije razdoblje to je tendencija pada u odnosu na prethodnu godinu, a i ranije godine 
potraživanja se smanjuju, odnosno Grad pokušava naplatiti, odnosno poduzimati mjere da naplati 
svoja potraživanja.  
 Što se tiče Polugodišnjeg izvještaja Grad je likvidan, uredno izvršava sve svoje obveze 
prema dobavljačima. 
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 Sa 30.06.2015. godine ukupni prihodi su iznosili 146.970.000,00 kuna, dok su istovremeno 
rashodi i izdaci iznosili 139.000.000,00 kuna. S obzirom da je ovo Polugodišnji izvještaj i da većina 
rashoda se dešava u drugom dijelu godine, odnosno u zadnjem kvartalu, tako da očekujemo da će 
rashodi pratiti planiranu dinamiku, a također i prihodi s obzirom da se pojedini radovi izvode u 
ljetnim mjesecima, odnosno kada vremenske prilike to dopuštaju. 
 Hvala. 
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospođi Vesni Sajić.  
 Gospođo Diana Kukić Dasko izvolite, imate riječ. 
 
DIANA KUKU Ć DASKO: 
 Hvala na odgovoru. Jako sam zadovoljna odgovorom. 
 Hvala.  
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem. 
 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Danijel Ferić. 
 
DANIJEL FERIĆ: 
Zahvaljujem.  Gospodine predsjedniče, ja imam dva pitanja za Gradonačelnika, gospodina Borisa 
Miletića. 
Prvo pitanje. 

Za razliku od stanovnika, žitelja u Ulici Plazine u Štinjanu, stanovnici Grubišine ulice na 
Velom Vrhu su dobili asfalt, međutim, s istim i nisu pretjerano sretni, kako kažu, nitko iz Grada ih 
nije ni pitao, ni razmišljao o plinu, a posebno ih smeta jedna činjenica, pa ću vam pokušati to malo 
objasniti na ovoj slici. (Pokazuje sliku). Ovo je snimka ulice od prilike prije dva tjedna. 
2007. godine odlučili se od tri vlasnika kupiti otprilike 300 metara četvornih. Za to ste platili više 
desetka tisuća €, a razlog kupnje ovog gornjeg dijela zemljišta je-jer vam je trebalo za izgradnju 
prometnice. Prošlo je 8 godina prometnica je izgrađena, asfaltirana jučer, prekjučer, a da uopće 
niste niti obuhvatili tih otprilike 300 kvadrata za koje ste platili više desetak tisuća €. A s druge 
strane stanovnicima drugog dijela ulice se nametnulo da prodaju svoje dijelove čestica kako bi se 
mogle graditi pet prometnica. Nota bene, Grad još uvijek nije niti uknjižen. S obzirom da stanovnici 
traže razgovor s vama, a na neki način su ignorirani od strane gradske uprave, vrlo jednostavno 
pitanje: hoćete li primiti na razgovor građane te ulice. 
 Drugo pitanje, odnosi se na školske udžbenike.  

U više navrata smo predlagali način na koji bi se moglo osigurati sredstva u Proračunu za 
naše osnovnoškolce, međutim, uporno iskazujete ignorantski stav prema pomoći roditeljima, dok s 
druge strne imate poprilično benevolentan stav prema PR agencijama i drugim izdacima. Stoga 
jedno konkretno pitanje vama, pa vas molim i konkretan odgovor. Jučer ste za jedan dnevni list 
izjavili: Grad Pula je izašao u susret TESU kada je prihvatio nagodbu, citiram vas, odnosno da se 
potraživanja s osnove komunalne naknade namire zemljištem u njihovom vlasništvu. To zemljište 
nije bilo za Grad niti u planu, niti u prioritetu, niti je Grad imao potrebe za tim zemljištem. Stoga je 
moj prijedlog vama, ukoliko nemate potrebu za tim zemljištem, a isto vrijedi više milijuna kuna, 
hoćete li to zemljište dati na prodaju, pa da od tih sredstva se osiguraju sredstva za kupnju 
udžbenika naših osnovnoškolaca.  
Zahvaljujem se.  
 
ROBERT CVEK ; 
 Želim reći, ako mi dozvolite, samo jedan detalj vezano za Grubišinu ulicu. Stanovnici te 
ulice su i mene osobno kontaktirali, konkretno gospodin Damir Pletikos, i ja sam mu dogovorio u 
Upravnom odjelu za komunalni sustavi i imovinu kod Damira Prhata sastanak upravo na tu temu. 



 

16 
 

Ukoliko je potrebo predlažem da gospodin Prhat, pročelnik Upravnog odjela komunalni sustav i 
imovinu, odgovori na prvo pitanje.  
 
DANIJEL FERIĆ: 
 Ne treba odgovoriti. Oni traže Gradonačelnika. Radi se o gospodinu Dobrivoju 
Bogdanoviću., u ime stanara Grubišine ulice. S gospodinom Prhatom su već razgovarali bez 
uspjeha. 
 
ROBERT CVEK: 
 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.  
 
BORIS MILETIĆ:  
Hvala.  
Apsolutno ja ne znam u ovih 9 godina mandata koliko tisuća građana sam primio na razgovor, ali 
moja vrata su uvijek bila otvorena i bit će otvorena i dalje za svakoga koji ima potrebu razgovarati 
sa mnom, tako da moji odgovor na vaše pitanje apsolutno da. Kolege će to notirati, ja sam notirao, i 
očekujem tijekom idućeg tjedna, čim prije u idućem tjednu da razgovaramo i vidimo u čemu je 
problem. Ako se ne varam vi ste to pitanje i pismeno postavili. Mislim da vam je pismeno i 
odgovoreno, ali nema nikakvih problema da još jednom porazgovaram sa građanima. 

Glede duge teme, Grad Pula, ako se ne varam, ove godine je osigurao, uložio nešto preko 
9.000.000.00 kuna u naše škole, jer nam je stalo do standard u školstvu. Grad Pula, kao prijašnjih 
godina, uredno osigurava sredstva za pomoć građanima slabije platežne moći, pri nabavci školskih 
udžbenika i to će činiti i ubuduće . 

A glede vašeg prijedloga, moram samo još jednom podsjetiti, da je prihod od prodaje 
zemljišta namjenski prihod. I nemojmo brkati kruške i jabuke. Ne kažem da ste to rekli u zloj 
namjeri, ali mislim da biste vi to trebali znati., odnosno da to znate. Ne možemo prodati gradsko 
zemljište i tim sredstvima kupovati udžbenike..  

Danas u uvodu je bilo riječi o određenim tužbama protiv Grada Pule. Te tužbe su odbačene, 
jer smo poslovali zakonito. I moja prva dužnost je upravo da osiguran zakonito poslovanje Grada.  

Često se olako izriču nekakve kvalifikacije što je zakonito, što nije zakonito, što se može, a 
što se ne može. Međutim, kažu da pravda je spora, ali dostupna. I nakon toliko godina sudovanja 
sudski pravorijek govori tko je bio u prvu, a tko je bio u krivu. Problem je jedino što nakon toliko 
godina se i zaboravi tko je što govorio, a u danome trenutku se olako izriču kvalifikacije koje 
naprosto ne drže vodu.  

Tu ću zaključiti. Grad Pula je u 2015. godini osigurao sredstva za građane Grada Pule koji 
su u slabijoj platežnoj moći i njima će Grad Pula pomoći pri nabavci školskih udžbenika. 
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem Gradonačelniku.  
 Gospodine Feriću izvolite, imate riječ. 
 
DANIJEL FERIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Ja sam dobio odgovor gospodina Damira Prhata. Zahvaljujem vam ovim putem, međutim, 
isti nije bio zadovoljavajući za građane. Stoga će vam se vrlo brzo javiti ti građani. 
 Što se tiče osnovnoškolaca Grad je osigurao jednokratnu pomoć temeljem odluke o 
socijalnoj skrbi za otprilike 30-tak osnovnoškolaca. Međutim, to je i više nego nedovoljno. 

 Zahvaljujem vam se što ste skrenuli pozornost na namjenska i nenamjenska sredstva, ali ja 
sam izuzetno svjestan toga što sam pitao, kao i na koji način se financiraju razne stvari, iz kojih 
izvora. Financiranjem iz namjenskih sredstava, naravno, postoji više sredstava iz nenamjenskih 



 

17 
 

sredstava koja se mogu iskoristiti za tu namjenu. Prijedlog stoji dalje. Nadam se da ćete ga 
razmotriti. Zahvaljujem.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodinu Feriću. 
 Slijedeće pitanje postavlja gospođa Gordana Peteršić. 
 
GORDANA PETERŠIĆ: 
 Dobar večer svima. 
 Pitanje bih imala za gospodina Giordana Škuflića, pročelnika Upravnog odjela za prostorno 
uređenje.  
 Pitanje je vezano za legalizaciju bespravno izgrađenih građevina na području Pule. Zanima 
me gospodine Skufliću koliko je do sada predmeta riješeno, koliko ljudi na tome radi te hoće li 
Grad ispuniti normu Ministarstva graditeljstva i na vrijeme okončati sam proces legalizacije. 
Zahvaljujem.  
 
ROBERT CVEK: 
Gospodine Škufliću izvolite, imate riječ.  
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Hvala na pitanju. 
 Svaki ponedjeljak voditelj Odsjeka za gradnju donosi na kolegi Upravnog odjela podatak 
riješenih predmeta po timovima koji rade na legalizaciji i po pojedinačnim djelatnicima koji rade 
redovne predmete kada su slobodni, a slobodnog vremena nema, onda rade legalizaciju. Imamo 
tjednu evidenciju koliko se predmeta rješavalo i koja je dinamika i gdje eventualno može biti neki 
zastoj u tim postupcima. Oko 2.300 predmeta plus minus koji predmet gore, dolje, doslovno 2300 
predmeta je pravomoćno riješeno, 28 predmeta je riješeno nepravomoćno, čeka 15 dana žalbenog 
postupka da prođe, a 840 predmeta je upućeno u Upravni odjel za komunalni sustav i imovinu na 
rješavanje naknade za bespravno izgrađene objekte. 

Vjerujemo da ćemo ispuniti normu koju nam je Ministarstvo zadalo, ma da su to rokovi koji 
su stvarno, ne možda, nego sigurno nerealni, ali mi smo se ekipirali, djelatnici rade osobno, nema 
zastoja i milim da ćemo uspjeti ispuniti sve ono što se pred nas postavilo. 
Hvala.  
  
ROBERT CVEK: 
 Hvala gospodine Škufliću. 
 Gospođo Peteršić izvolite, imate riječ. 
 
GIORDANA PETERŠIĆ:  
  Hvala lijepa. 
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem. 
 Slijedeće pitanje postavljan gospodin Bruno Nefat. 
 
BRUNO NEFAT: 
 Imao bih jedno pitanje za gospodina Giordana Škuflića, pročelnika Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, a po potrebi ako se može uključiti gospodin Prhat, pročelnik Upravnog odjela 
za komunalni sustav i imovinu, 
 Naime, obratio mi se građanin Ismail, vlasnik poznatog pulskog obrta Charlie, mislim da ga 
svi znamo. Desio se čovjeku slučaj da je nakon rekonstrukcije Veronske ulice, umjesto prijašnjeg 
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broja stolova, dobio duplo manji broj stolova, bez nekog posebnog obrazloženja zašto je to tako. 
Dao mi je kopiju rješenja s kojim se obrazlaže zašto je to, međutim, moram primijetiti da se u ovom 
konkretnom slučaju nije baš postupalo jednako prema svima, obzirom da je ovdje u rješenju koje je 
sastavni dio obrazloženja uz odgovor, se vidi da je dan neki pravac postavljanja, štek karta za 
stolove, gdje je Caffe bar Bountyu, ostavljen puni broj stolova kako je bilo prije, a Charliu se vidi 
da je skinuta zapravo cijela površina uz samu zgradu, rekao bih, na mjestu gdje najmanje smeta. 
Ja mislim da zapravo i nije bilo nikakvih, zapravo nije moglo biti nikakvih prigovora, s obzirom da 
je uz tu cijelu površinu vlasništvo samog ugostiteljskog objekta, pa bih molio nekakav odgovor na 
to pitanje kako se to desilo takav izuzetak u ovom cijelom slučaju ovdje, obzirom da mislim da po 
nekoj logici stvari da ako se jednom ugostiteljskom lokalu vrati natrag puni broj stolova, da ima 
sasvim rezona da se isto tako i drugom vrat broj stolova, posebno zbog toga , raspitao sam se i u 
Obrtničkoj komori, pa su mi rekli da zapravo gospodin vlasnik nije nikada imao problema ni sa 
plaćanjem poreza, niti sa bilo kojim drugim davanjima prema Gradu Puli. Uostalom posluju na toj 
lokaciji od 1951. godine, među najstarijima su, ljudi su doista iznenađeni ovakvim odnosom. 
Zasigurno bi moralo postojati neko vrlo dobro obrazloženje zašto se baš njima skinuo toliki broj 
stolova, odnosno pola broja stolova u Veronskoj ulicu, a drugom obrtu nije.  
  
ROBERT CVEK: 
 Gospodine Škufliću izvolite, imate riječ.  
 
GIORDANO SKUFLIĆ: 
 U biti obrazloženje je vrlo jednostavno. Treba sagledati situaciju na terenu i zaključiti, ne 
jednostrano, nego korektno, da Caffe Bounty Pub ima mogućnost terase koju ima sada negdje 
drugdje u Veronskoj ulici. Prostor o kojem govorite ima netaknutu, nedirnutu, terasu u Flanatičkoj 
ulici, koju nitko nije dirao i koja je na glavnom pješačkom pravcu, na najboljoj mogućoj lokaciji u 
gradu, recimo, tako. Uređenjem, asfaltiranjem i izradom infrastrukture mi smo bili prisiljeni ne 
dozvoliti postavljanje terase na više od pola prometne, pješake površine tamo za Caffe Bounty Pub, 
a zbog intervencije i građana i vlasnika poslovnih prostora i Udruge invalida, napravili smo rješenje 
koje je trebalo zadovoljiti da se može dogoditi određena prohodnost, a da se na neki način nekim 
rješenjem, rasporedom, ipak dozvoli da gospodin o kojem vi govorite, dobije tri stola na toj poziciji 
i da se u donjem i gornjem dijelu postavi urbana oprema. To je radila Stručna služba, arhitekti. 
Prema tome ne vidim nikakvog razloga da se oko te lokacije i oko te točke diže tolika buka, jer se 
ne može i ne mogu zanemariti zahtjevi i ostalih građana, zakupaca i invalida, koji su išli prema 
prijašnjem stanju koje je bilo u toj ulici.  
 
ROBERT CVEK: 

Zahvaljujem gospodinu Škufliću. 
Gospodine Nefat izvolite, imate riječ.  

 
BRUNO NEFAT: 

Ponavljam, barem sam takve informacije dobio u Obrtničkoj komori, nije bilo, barem prema 
njima, primjedbi na rad toga obrta. Osim toga ja moram priznati da ja ne primjećujem što se toliko 
bitno desilo u promijeni u Veronskoj ulici u odnosu na prijašnje stanje da se ne bi moglo vratiti 
nazad ono kako je bilo ili barem da se eventualno korigira da se dobije isti kapacitet. Naime, vi 
znate i sami, neću posebno naglašavati, svi bi ugostiteljski obrti koji rade, rade što rade tijekom 
ljeta, hajde još neki i tijekom zime, zato što imaju neke posebne dodatne sadržaje itd. i imaju, hajmo 
reći, i poseban status i u pogledu radnog vremena i slično. Normalno da je svima stalo do toga da 
imaju maksimalno što je moguće više dostupnog javnog resursa u smislu postavljanja stolova i ja ne 
bih ništa rekao da je zahtjev bio iznad onoga što je i inače već koristio. Ne znam na što bi se moglo 
odnositi primjedbe invalida, ne vidim čemu, jer zapravo cijela dužina fronte, dakle zgrade, koja je 
po rješenju, što je kasnije maknuto s te zgrade, je zapravo poslovni prostor ugostiteljskog objekta. 
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Ne vidim što je kome imalo smetati u tom smislu. Ali, može biti da je bio i nekakav pismeni zahtjev 
da se omogući veći pristup. Međutim, mislim da je potrebno u ovakvim slučajevima doista obratiti 
pažnju na to što su, uvjetno rečeno, nekakva stečena prava. I osim ako fizički nema mogućnosti 
riješiti to na drugi način, to znači da prijašnja praksa nije, uvjetno rečeno, bila dobra, jer se previše 
davalo, pa su se ljudi navikli koristiti jako veliki dio površine, mislim da je u svakom slučaju 
potrebno voditi računa i stalno komunicirati s Obrtničkom komorom da se ovakvi slučajevi ne bi 
dešavali, jer imam osjećaj da su se svi našli pomalo ovom situacijom zatečeni. Naime, ništa nije 
tako slično, barem takvu informaciju sam dobio, bilo rečeno prije nego što se počelo sa 
rekonstrukcijom Veronske ulice. Nikakva najava o tome da će se smanjivati broj stolova itd., itd. 
Dakle, mislim da bi bilo u redu, obzirom da ti ljudi plaćaju poprilično veliko novac za zakup javnih 
površina, da se s njima razgovara prije nego što se odluči smanjivati kapacitet. Mislim da je to 
sasvim uredan i normalan pristup prema ljudima koji plaćaju i poreze i zakupe itd.  

Evo, toliko. Hvala,  
 

ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodinu Nefat. 
 Riječ ima gospodin Gradonačelnik. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Prije svega htio bih istaknuti da smo pokušali naći jedno kompromisno rješenje, koje će biti 
prihvatljivo za sve zainteresirane strane. Kada su bili radovi u Veronskoj ulici i nakon što je ona 
asfaltirana, postojao je s jedne strane jedan maksimalistički pristup, a taj pristup je glasio da je to de 
facto pješaka zona i da tamo javna površina u potpunosti mora biti oslobođena od bilo kakve terase. 
Danas se prvi put otvorio pogled kako to lijepo može biti bez terasa i to je bio jedan zahtjev. Dakle, 
u potpunosti bez ikakve terase. S druge strane apsolutno ste u pravu da jedan značajan dio građana 
Grada Pule, pa i obrtnika, itekako živi od turizma, od turističke sezone, i da je sezona prekratka, 
kada bi bila duža bilo bi svima jednostavnije poslovati, ali kada vi imate de facto dva mjeseca, nešto 
možda malo više da pokušate zadovoljiti svoje potrebe poslovanja, onda sigurno veća terasa nosi 
veći prihod, neovisno o cijeni koju plaća. I oni su bili zainteresirani da im se omogući, kao što je 
nekada bilo, maksimalna javna površina za terase.  
 Imate jedan pristup onih kojih se bave gradskom imovinom, koji na taj način procjenjuju da 
se mogu ostvariti gradski prihodi. Sigurno naš Upravni odjel za financije ne bi imao ništa protiv da 
se omogućila terasa kao što je bila do jučer, veća nego današnja, jer bi to značilo više kuna u 
Proračunu Grada Pule. 

Zatim imate pristup Odjela koji se bavi arhitekturom, koji se bavi gradom, uređenjem, 
urbanom opremom, koji je istog stava da to ne može biti kao prije, da to treba po mogućnosti 
otklonio, da tamo treba staviti neke lijepe klupice, možda neko cvijeće itd., da bi to bilo puno ljepše. 
 I imate, primjer zainteresiranih strana poput Saveza invalida itd. koji imaju svoje zahtjeve i 
dio građana koji jednostavno ne žele terase tamo. 

 U tom smislu, kako kaže stara poslovica, «još se ni rodija ki je svima ugodija». Dakle, 
nemoguće je svima ugoditi, ali je moguće pokušati naći jedno kompromisno rješenje da obrtnici 
mogu dalje poslovati, da to bude ljepše uređeno, da bude prohodno i po mogućnosti podjednako 
zadovoljiti sve zainteresirane strane. 

 Dakle, s jednoga aspekta financijski Grad je izgubio u smislu određenih prihoda, ali s 
drugog aspekta, ukoliko postoje potrebe za nekakvim promjenama, i ako ih činimo, hajdemo onda 
svi skupa pokušati to napraviti na način koji će biti prihvatljiv i zadovoljavajući za većinu građana., 
za sve vjerojatno neće, ali, u ovom konkretnom slučaju znam, jer su me više puta kontaktirali, iako 
se ja tim dijelom posla ne bavim, postoji Stručno povjerenstvo koje donosi odluku o javnim 
površinama i postavljanju ugostiteljskih terasa, višečlano povjerenstvo, koje o tome odlučuje.  
Hvala.  
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ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodine Gradonačelniče.  
 Time smo iscrpili sat vremena za vijećnička pitanja. 

Vijećnici koji nisu stigli postaviti pitanje postaviti će ga na slijedećoj sjednici, gospodin 
Mauricio Licul i gospodin Radenko Ognjenović.  
 
RADENKO OGNJENOVIĆ: 
 Imam pitanje. 
 
ROBERT CVEK: 
 Ne možete sada postavljati nikakvo pitanje. Moramo se držati Poslovnika. 
 
RADENKO OGNJENOVOĆ: 
 Imam pitanje vezno za pitanje i odgovore na koje nije odgovoreno. 
 
ROBERT CVEK: 

Na koje vijećničko pitanje nije odgovoreno ? Kome stega uputili. 
/R.Ognjenović: Pročelnici Vesni Sajić ). 

Gospođo Sajić da li ste dobili pitanje gospodina Ognjenovića sa prošle sjednice ? 
Odgovorili ste na pitanje.  
Pogledajte na tabletu. Provjerit ćemo, ako niste dobili odgovor, dobit ćete ga.  

 
 
 
AD - 2  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 15. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA OD 07.05.2015. GODINE  
 

 Vijeće je sa 17 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
usvojilo 
  SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule od 7.05.2015. godine, 
zajedno sa usvojenom primjedbom vijećnice Brune Jovanović da u njenom 
vijećničkom pitanju riječ «Vinkovićeva» ispravno glasi «Divkovićeva» ulica.  

 
 
 
AD – 3  IZVJEŠĆE MANDATNE KOMISIJE O MIROVANJU MANDATA  
  VIJEĆNIKA ALENA DAMIJANI ĆA I ODREĐIVANJU  
  ZAMJENIKAVIJE ĆNIKA - JASMINA SIMOVI Ć MEDICA 

TE POLAGANJE SVEČANE PRISEGE 
 
 Budući je predsjednik Mandatne komisije, Marko Martinčić odsutan predsjednik Vijeća 
moli da ga zamijeni slijedeći član gđa. Jadranka Černjul, te da Vijeću podnese izvješće o utvrđenim 
činjenicama 
 
JADRANKA ČERNJUL, podnosi Izvješće: 
Na temelju članka 25. stavak 3. Poslovnika Gradskog vijeća (“Službene novine” br.1/13), Mandatna 
komisija, na sjednici održanoj dana 24. srpnja 2015. godine u sastavu: 
1. Marko Martinčić - predsjednik 
2. Jadranka Černjul - član 
raspravila je slijedeći 
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DNEVNI RED 
1. Utvrđivanje mirovanja mandata vijećnika Alena Damijanića te određivanje zamjenika 
Jasmina Simović Medica 
Mandatna komisija izvršila je uvid u spise predmeta te o utvrđenim činjenicama 
podnosi slijedeće 
I Z V J E Š Ć E 
Mandatna komisija utvrđuje: 
- da je predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule dana 02. lipnja 2015. godine zaprimio pisanu 
obavijest vijećnika Alena Damijanića iz Pule, Borik 42, kojom izvješćuje da, temeljem članka 79. 
stavak 6. Zakona o lokalnim izborima („Narodne novine“ br.144/12), stavlja svoj mandat vijećnika 
u mirovanje iz osobnih razloga. 
- da je Alen Damijanić izabran u Gradsko vijeće Grada Pule sa kandidacijske liste političkih 
stranaka: IDS-HNS-ZELENI, kao kandidat pod rednim brojem 3 Liste. 
- da su sukladno članku 81. stavak 3. Zakona o lokalnim izborima, političke stranke koalicijske 
liste, sa koje je u Vijeće izabran Alen Damijanić (IDS-HNS-ZELENI),dostavile predsjedniku 
Gradskog vijeća pisanu Obavijest dana 21. srpnja 2015.godine, slijedom koje dogovorno određuju 
da će umjesto Alena Damijanića dužnost vijećnika u Gradskom vijeću obnašati kao zamjenik 
Jasmina Simović Medica (HNS), iz Pule, Šenoina 2, koja je bila na 17. mjestu na izbornoj 
koalicijskoj listi političkih stranaka. 
Slijedom utvrđenog činjeničnog stanja Mandatna komisija utvrđuje da su temeljem članka 79. 
stavak 6. i 7. i članka 81. stavak 3. Zakona o lokalnim izborima ispunjeni zakonski uvjeti za 
mirovanje mandata vijećnika te verifikaciju mandata zamjenika vijećnika te predlaže Gradskom 
vijeću da primi na znanje Z A K L J U Č A K 
1. Utvrđuje se da vijećniku ALENU DAMIJANIĆU od dana 02. lipnja 2015. godine mandat u 
Gradskom vijeću miruje iz osobnih razloga, na temelju pisanog zahtjeva. 
Alen Damijanić izabran je u Gradsko vijeće Grada Pule sa kandidacijske liste 
političkih stranaka: IDS-HNS-ZELENI kao kandidat pod rednim brojem 3 Liste. 
2. Utvrđuje se da JASMINA SIMOVIĆ MEDICA od dana 21. srpnja 2015. godine obnaša vijećniku 
dužnost kao zamjenica vijećnika Alena Damijanića u Gradskom vijeću Grada Pule, temeljem pisane 
obavijesti o određivanju zamjenika, koju je Gradskom vijeću dostavila kandidacijska lista političkih 
stranaka: IDS-HNSZELENI i dr., na čijoj je Listi imenovana bila kandidat pod rednim brojem 17. 
 
Nakon iznesenog izvješća predsjednik ROBERT CVEK utvrđuje da je Gradsko vijeće primilo na 
znanje 
   Z A K L J U Č A K  
 

1. Utvrđuje da vijećniku ALENU DAMIJANIĆU od dana 02. lipnja 2015. godine 
mandat u Gradskom vijeću miruje iz osobnih razloga, na temelju pisanog zahtjeva. 

 
2. Utvrđuje se da JASMINA SIMOVIĆ MEDICA od dana 21. srpnja 2015. godine 
obnaša vijećničku dužnost kao zamjenica vijećniku Alenu Damijaniću u Gradskom vijeću 
Grada Pule, a slijedom pisane odluke o određivanju zamjenika koju je Gradskom vijeću 
dostavila koalicija kandidacijske liste političkih stranaka: IDS-HNS-ZELENI, na čijoj je 
Listi imenovana bila kandidat pod rednim brojem 17.  

 
Predsjednik poziva gospođu Jasminu Simović Medica na polaganje svečane prisege, čiji je tekst 
pročitao, nakon čega je Jasmina Simović Medica izgovorla „PRISEŽEM“ 

“Prisežem svojom čašću da ću dužnost člana Gradskog vijeća obnašati savjesno i odgovorno 
i da ću se u svom radu držati Ustava, zakona i Statuta Grada Pule i poštovati pravni poredak, te da 
ću se zauzimati za svekoliki napredak Grada Pule, Istarske županije i Republike Hrvatske.” 

(J.S.Medica: prisežem) 
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AD – 4  DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG  
  ODLUKE O POKRETANJU POSTUPKA ZA REALIZACIJU RAZVO JNOG  
  PROJEKTA MUZIL NA LOKACIJI POLUOTOK MUZIL, GRAD P ULA I 

PRIJEDLOG JAVNOG POZIVA ZA ISKAZIVANJEM INTERESA ZA   
REALIZACIJU RAZVOJNOG PROJEKTA MUZIL NA LOKACIJI  
POLUOTOKA MUZIL, GRAD PULA 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog red je Gradonačelnik Grada Pule Bori Miletić. 
 Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT , pročelnik Upravnog odjela za komunalni 
sustav i imovinu.  
 
 Nadležna radna tijela: 
 1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 
 2. Odbor za prostorno uređenje, kom.gosp. i stambene odnose (potpredsjednik: Marko 
Martinčić), vijećnici su primili izvješća na tablet. 
 
U raspravi su sudjelovali: MAURICIO LICUL, u ime Kluba nezavisnih vijećnika, DANIJEL 
FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-.a; pojedinačnoj raspravi: BRUNO NEFAT, ZRINKO 
KAJFEŠ, MAURICIO LICUL, RADENKO OGNJENOVIĆ, VALTER BOLJUNČIĆ, MAURICIO 
LICUL replika, VALTER BOLJUNČIĆ, odgovor na repliku, BRUNO NEFAT, replika na izlaganje 
Valtera Boljunčića, VALTER BOLJUNČIĆ, odgovor na repliku Bruna Nefata, IVAN LASIĆ, 
V.BOLJUNČIĆ, replika, IVAN LASIĆ, odgovor na repliku, DANIJEL FERIĆ, VALTER 
BOLJUNČIĆ, DANIJEL FERIĆ odgovor na repliku Valter Boljunčića, DEJAN JANKOVIĆ, 
BORIS MILETIĆ odgovori na postavljena pitanja. 
 
PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o davanju suglasnosti na Prijedlog 
Odluke o pokretanju postupka za realizaciju razvojnog projekta Muzil na lokaciji poluotok Muzil, 
Grad Pula i prijedlog Javnog poziva za iskazivanjem interesa za realizaciju razvojnog projekta 
Muzil na lokaciji poluotoka Muzil, Grad Pula , te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 Vijeće sa 13 glasova «ZA», 8 glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo  
 
 O D L U K U 

o davanju suglasnosti na Prijedlog Odluke o pokretanju postupka za realizaciju razvojnog  
projekta Muzil na lokaciji poluotok Muzil, Grad Pula i prijedlog Javnog poziva za 
iskazivanjem interesa za realizaciju razvojnog projekta Muzil na lokaciji poluotoka Muzil, 
Grad Pula 

 
 
 
AD – 5  DONOŠENJE ODLUKE O STAVLJANJU IZVAN SNAGE O DLUKE O  

DONOŠENJU DETALJNOG PLANA UREĐENJA "SPORTSKO  
REKREACIONI CENTAR BUNARINA" 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule oris Miletić. 

Uvodno obrazloženje je dao GIORDANOŠKUFLI Ć, pročelnik Upravnog odjela za 
prostorno uređenje. 

 
 Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 
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2. Odbora za prostorno uređenje, kom. gosp. i stambene odnose (potpredsjednik: Marko 
Martinčić, vijećnici su dobili na tablet.  
 

Vijeće je bez rasprave sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijelo  
   

O D L U K U 
o stavljanju izvan snage Odluke o donošenju Detaljnog plana uređenja "Sportsko 
rekreacioni centar Bunarina" 

 
 
 
 
AD – 6  DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU III IZMJENA I DOPUNA  
  PROSTORNOG PLANA UREĐENJA GRADA PULE 

 
AD – 7  DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU IV IZMJENA I 

DOPUNA GENERALNOG URBANISTI ČKOG PLANA GRADA PULE 
 

 
Objedinjena je rasprava za točku 6. i 7. s obzirom da su sadržajno međusobno povezane 
PREDSJEDNIK pozdravlja predstavnika stručnog izrađivača plana iz tvrtke Urbanistica d.o.o. 
gospođu Romanu Di Giusto. 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
 Uvodno obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za 
prostorno uređenje Grada Pule.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 
2. Odbora za prostorno uređenje, kom. gosp. i stambene odnose 
 (potpredsjednik: Marko Martinčić, vijećnici su dobili na tabletu.  

  
 U raspravi su sudjelovali: BRUNO NEFAT u ime Kluba nezavisnih vijećnika, GIORDANO 
ŠKUFLIĆ, odgovori na postavljen pitanja. 
 
 PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje točku AD-6 i AD-7 
dnevnog reda, te nakon glasanja utvrđuje  
 

da je Vijeće sa 17 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 3 «SUZDRŽANA» glasa 
donijelo pod toč.6. 

 
  O D L U K U 

o donošenju III Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Pule  
 

da je Vijeće sa 17 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 3 «SUZDRŽANA» glasa 
donijelo pod toč.7. 

 
  O D L U K U  

o donošenju IV Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plamna Grada Pule 
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AD – 8  INTERPELACIJA O POTREBI RASPRAVE U VEZI DON OŠENJA  
  ZAKLJU ČKA O DODJELI GRADSKOG ZEMLJIŠTA ZA IZGRADNJU  
  PROFESIONALNOG AZILA ZA NAPUŠTENE KU ĆNE LJUBIMCE ZA 

PODRUČJE GRADA PULE I OKOLICE 
 

PREDSJEDNIK navodi da je Interpelaciju dana 15.svibnja 2015. godine predložilo deset vijećnika 
DANIJEL FERIĆ, RADENKO OGNJENOVIĆ, IVAN LASIĆ, ROBERTO FABRIS, DEJAN 
JANKOVIĆ, VERA RADOLOVIĆ, BRUNO NEFAT, MAURICIO LICUL,  
ZRINKO KAJFEŠ i JANKO ŽUŽIĆ 
  

Interpelacija je proslijeđena na znanje vijećnicima Gradskog vijeća i Gradonačelniku na 
davanje mišljenja, sukladno Poslovniku. Gradonačelnik je razmotrio Interpelaciju te dostavio svoje 
Izvješće sa iznesenim stavovima i mišljenjem te je isto mišljenje 29.05.2015. godine upućeno 
vijećnicima, a na ovoj sjednici otvara raspravu po tom pitanju.  

U međuvremenu su se određene dileme razjasnile o čemu su i mediji izvijestili, pa 
PREDSJEDNIK, poziva Mauricija Licula da se izjasni da li predlagatelj želi povući Interpelaciju? 
 
MAURIZIO LICUL u ime predstavnika vijećnika koji su podnijeli interpelaciju daje obrazloženje.  

 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), vijećnici su primili na tabletu.  

 
U raspravi za vijećnike su sudjelovali: ARDEMIO ZIMOLO, IVAN LASIĆ, BORIS 

MILETIĆ, odgovori na postavljena pitanja. 
 
PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i moli vijećnike da se izjasne prihvaćaju li Interpelaciju 

i Izvješće Gradonačelnika o podnesenoj Interpelaciji, te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova  
primilo na znanje sve činjenice u vezi Interpelacije te prihvaća 

 
 I Z V J E Š Ć E 

Gradonačelnika o podnesenoj Interpelaciji  
 
 
 
AD – 9  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O SKLAPAN JU NAGODBE  
  IZME ĐU GRADA PULE I ULJANIK TESU D.D. Klasa: 023-01/13- 
  01/254,URBROJ: 2168/01-04-03-02-0330-13-4 OD 27. OŽUJKA 2013. GODINE 

 
 Predlagatelj za tu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 

Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni 
sustav i imovinu  
 Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić) 
2. Odbora za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić) 
3. Odbor za prostorno uređenje (potpredsjednik: Marko Martinčić, vijećnici su primili na 

tabletu. 
 U raspravi su sudjelovali: MAURICIO LICUL, u ime Kluba nezavisnih vijećnika, 

ARDEMIO ZIMOLO, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS, ZELENI; pojedinačnoj raspravi: VALTER 
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BOLJUNČIĆ, RADENKO OGNJENOVIĆ, DAMIR PRHAT, odgovori na postavljena pitanja, 
BORIS MILETIĆ, završna riječ.  

 
PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o izmjeni Odluke o sklapanju 
nagodbe između Grada Pule i Uljanik TESU d.d, te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 
  O D L U K U 

o izmjeni Odluke o sklapanju nagodbe između Grada Pule i Uljanik TESU d.d,  
 
PREDSJEDNIK određuje pauzu u trajanju od 10 minuta. 
 
 

PAUZA od 20,15 – 20,40 
 

AD – 10  Donošenje Zaključaka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2014. godinu: 
a) Dječji vrti ć Pula 
b) Dječji vrti ć-Scuola dell'infanzia „Rin Tin Tin“ Pula-Pola 
c) Nogometni klub Istra 1961 š.d.d. Pula 
d) Pučko otvoreno učilište Pula 
e) Pula Sport 
f) Savez sportova Grada Pule 
g) Zajednica tehničke kulture Pula 
h) Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
i) Istarsko narodno kazalište-Gradsko kazalište Pula 
j)  JU Pula Film Festival 
k) Izvješća o radu Upravnog vijeća Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 

01.01. – 31.12.2014. godine i na Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe Pula 
za 2014. godinu 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
 PREDSJEDNIK moli nadležne pročelnike da iznesu uvodno obrazloženje, nakon čega će na pitanja 
dodatna pojašnjenja dati ravnatelji. 
- ELVIRA KRIZMANI Ć MARIJANOVI Ć, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti 
obrazlaže točke 10. a, b, c, d, e, f, i g  
- SANJA KRELJA OSTERC , savjetnik Upravnog odjela za kulturu obrazlaže točke 10. h, i, j.  
-VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu - za točku 10. k  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 
2.Odbora za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić), 
3. Odbora za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić), vijećnici su dobili na tabletu. 

 
U raspravi su sudjelovali: DIANA KUKIĆ DASKO u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-ZELENI; u 
pojedinačnoj raspravi: VALTER BOLJUNČIĆ, RADENKO OGNJENOVIĆ, FABRIZIO RADIN, 
ERNEST KOMPARIĆ revizor u NK Istra 1961 odgovori na pitanje gospodina Radenka 
Ognjenovića.  
 
PREDSJEDNIK daje odvojeno na glasanje Zaključke od  točke a) do k), te nakon glasanja utvrđuje 
da je  



 

26 
 

 
 
Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 1 «SUZDRŽANIM» glasom donijelo pod 
 
AD-10 a) Z A K L J U Č A K  

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2014. godinu Dječji vrti ć Pula 
 
AD- 10 b) Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2014. godinu Dječji vrti ć-Scuola dell'infanzia 
„Rin Tin Tin“ Pula-Pola 

 
 Vijeće sa 16 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 5 «SUZDRŽANIH» glasova donijelo  
AD- 10 c) Z A K L U Č A K 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2014. godinu Nogometni klub Istra 1961 š.d.d. Pula 
 
Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 1 «SUZDRŽANIM» glasom pod 
 
AD – 10 d) Z A K L J U Č A K  

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2014. godinu Pučko otvoreno učilište Pula 
 

AD- 10 e) Z A K L J U Č A K  
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2014. godinu Pula Sport 

 
AD – 10 f) Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2014. godinu Savez sportova Grada Pule 
 
AD – 10 g) Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2014. godinu Zajednice tehničke kulture Pula 
 

AD- 10 h) Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2014. godinu Gradska knjižnica i čitaonica Pula 

 
AD – 10 i) Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2014. godinu Istarsko narodno kazalište – 
Gradsko kazalište Pula 

 
AD – 10 j) Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2014. godinu Javne ustanove Pula Film Festival 
 
AD- 10 k) Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2014. godinu Javne ustanove Pula Film Festival 
 
AD – 10 l) Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Izvješća o radu Upravnog vijeća Javne vatrogasne postrojbe Pula za  
razdoblje od 01.01. – 31.12.2014. godine i na Izvješće o radu Javne vatrogasne  
postrojbe Pula za 2014. godinu 
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AD -11  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O RADU ZA 2014. 
GODINU TRGOVA ČKIH DRUŠTAVA U VLASNIŠTVU ILI  

  SUVLASNIŠTVU GRADA PULE 
 

a) CASTRUM PULA 97 D.O.O. 
b) FRATARSKI D.O.O. 
c) KAŠTIJUN D.O.O. 
d) LUKA PULA D.O.O. 
e) MONTE GIRO D.O.O. 
f) PLINARA D.O.O. 
g) PRAGRANDE D.O.O. 
h) PULA HERCULANEA D.O.O. 
i) PULA PARKING D.O.O. 
j)  PULAPROMET D.O.O. 
k) TRŽNICA D.O.O. 
l) VODOVOD PULA D.O.O. 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Mileić. 
Uvodno obrazloženje je do DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni 

sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela:  
 1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić) 
 2.Odbor za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić ), vijećnici su dobili na tabletu. 
 
U raspravi su sudjelovali: MAURICIO LICUL u ime Kluba nezavisnih vijećnika, GORDANA 
PETERŠIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-ZELENI.  
 
PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje točke 11.a) do 11.L.), te nakon 
glasanja utvrđuje da je 
 
Vijeće sa 15 glasova ZA», bez glasova «PROTIV i 6 «SUZDRŽANIH» glasova donijelo pod 
AD-11 a) Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Izvještaja o radu za 2014. godinu trgovačkog društva Castrum Pula 97 
d.o.o. 

 
Vijeće sa 15 glasova ZA», bez glasova «PROTIV i 6 «SUZDRŽANIH» glasova donijelo pod 
AD-11.b)  Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Izvještaja o rasu za 2014. godinu trgovačkoog društva Fratarski d.o.o.  
 
Vijeće sa 16 GLASOVA «ZA», bez glasova «PROTIV» i 5 «SUZDRŽANIH» glasova pod 
AD-11 c) Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Izvještaja o radu za 2014. godinu trgovačkog društva Kaštijun d.o.o. 
 
Vijeće sa 17 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 4 «Suzdržanih» glasom, pod 
AD-11 d) Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Izvještaja o radu za 2014. godinu trgovačkog društva Luka Pula d.o.o. 
 
Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA» glasa, pod  
AD-11.e)  Z A K L J U Č A K  

o usvajanju Izvještaja o radu za 2014. godinu trgovačkog društva Monte Giro d.o.o.  
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Vijeće sa 15 glasova «ZA», 2 glasa «PROTIV» i 3 «SUZDRŽANA glasa, pod 
AD-11.f)  Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Izvještaja o radu za 2014. godinu trgovačkog društva Plinara d.o.o.  
 
Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 3 «SUZDRŽANA» glasa, pod  
AD-11.g) Z A K L J U Č A K  
o usvajanju Izvještaja o radu za 2014. godinu trgovačkog društva Pragrande d.o.o. 
 
Vijeće sa 17 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 4 «SUZDRŽANA» glasa, pod  
AD-11.h)  Z A L J U Č A K 

o usvajanju Izvještaja o radu za 2014. godinu trgovačkog društva Pula Herculanea 
d.o.o. 

  
Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV»,i 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 
AD-11.i)  Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Izvještaja o radu za 2014. godinu Trgovačkog društva Pula Parking d.o.o 
 
Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV»i 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 
AD-11.j).  Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Izvještaja o radu za 2014. godinu trgovačkog društva Pulapromet d.o.o.  
 
Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV»i 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 
AD-11.k) Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Izvještaja o radu za 2014. godinu Trgovačkog društva Tržnica d.o.o. 
 
Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV»i 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 
 
AD-11.l)  Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Izvještaja o radu za 2014. godinu trgovačkog društva Vodovod Pula d.o.o. 
 
 
 
AD – 12 DONOŠENJE: 

A) ODLUKE O IZBORU OSOBE ZA OBAVLJANJE KOMUNALNE DJELA TNOSTI  
ODRŽAVANJA NERAZVRSTANIH CESTA I JAVNIH POVRŠINA U DIJELU  
KOMUNALNIH POSLOVA POJA ČANOG ODRŽAVANJA I/ILI  
REKONSTRUKCIJE ISTIH – REKONSTRUKCIJA ULICA DE VILL EOV USPON,  
SV. MARGERITA I FONTI ČKA 
 

B) ODLUKE O IZBORU OSOBE ZA OBAVLJANJE KOMUNALNE DJELA TNOSTI 
ODRŽAVANJA JAVNE RASVJETE ZA PERIOD 2015-2019. GODINE 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Mileić. 
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni 

sustav i imovinu. 
 

Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 
2. Odbor za prostorno uređenje (podpredsjednik:Marko Martinčić), vijećnici su dobili na tabletu. 
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Pošto se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i daje odvojeno na 
glasanje točku a) i b), te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova donijelo pod 
 
AD-12 a) O D L U K U 

o izboru osobe za obavljanje komunalne djelatnosti održavanja nerazvrstanih cesta i  
javnih površina u dijelu komunalnih poslova pojačanog održavanja i/ili  
rekonstrukcije istih–Rekonstrukcija ulica De Villeov uspon, Sv. Margerita i  
Fontička 

  
Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 1 «SUZDRŽANIM» glasom, pod 
 
AD-12 b) O D L U K U 

Odluku o izboru osobe za obavljanje komunalne djelatnosti održavanja javne rasvjete  
za period 2015-2019. godine 

 
 
 
 
AD – 13.  DONOŠENJE: 

A) ODLUKEO DONOŠENJU SREDNJOROČNOG (TROGODIŠNJEG) PLANA  
DAVANJA KONCESIJA ZA RAZDOBLJE OD 2016 – 2018 GODINE 

B) ODLUKE O DONOŠENJU PLANA DAVANJA KONCESIJA ZA 2016.  GODINU 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustavi 
imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
 1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 
 2. Odbora za prostorno uređenje (podpredsjednik: Marko Martinčić), vijećnici su primili na 
tabletu.  
 
U raspravi je sudjelovao BRUNO NEFAT, u ime Kluba nezavisnih vijećnika.  
 
PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i daje odvojeno na glasanja točku a) i b), te nakon glasanja 
utvrđuje da je  
 
Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo pod 
 
AD-13 a) O D L U K U  

o donošenju Srednjoročnog (trogodišnjeg) Plana davanja koncesija za razdoblje od  
2016 – 2018 godine 

 
Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo pod 
 
AD-13 b) O D L U K U 

Odluku o donošenju Plana davanja koncesija za 2016. godinu 
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AD - 14  DONOŠENJE ODLUKE O POKRETANJU POSTUPKA BRISANJA  
  EKSPLOATACIJSKOG POLJA TEHNI ČKO-GRAĐEVINSKOG KAMENA  
  VIDRIAN–KAMENOLOM-TIVOLI IZ REGISTRA EKSPLOATACIJ SKIH  
  POLJA 
   
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
 Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni 
sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
 1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 

2. Odbora za prostorno uređenje, kom. gospodarstvo i stamb. odnose (podpredsjednik: 
Marko Martinčić), vijećnici su dobili na tabletu.  

 
 Vijeće je bez rasprave sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijelo 
 
  O D L U K U 

o pokretanju postupka brisanja eksploatacijskog polja tehničko-građevinskog kamena  
Vidrian – kamenolom Tivoli iz registra eksploatacijskih polja 

 
 
 
 
AD - 15  DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU MANDATNOG PISMA IZME ĐU  
  PULAPROMET D.O.O. I EUROPSKE BANKE ZA OBNOVU I RA ZVOJ 
  
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
 Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni 
sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
 1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 

2. Odbora za prostorno uređenje, kom. gospodarstvo i stamb. odnose (potpredsjednik: 
Marko Martinčić 

 
U raspravi u sudjelovali: BRUNO NEFAT, u ime Kluba nezavisnih vijećnika, IGOR ŠKATAR, 
odgovori na postavljena pitanja. 
 
PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o prihvaćanju Mandatnog pisma 
između Pulapromet d.o.o. i Europske banke za obnovu i razvoj, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 

O D L U K U 
o prihvaćanju Mandatnog pisma između Pulapromet d.o.o. i Europske banke 
za obnovu i razvoj 
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AD-16  DONOŠENJE 
a) ODLUKE O STAVLJANJU VAN SNAGE ODLUKE O DONOŠENJU PR OGRAMA  

RASPOLAGANJA POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTV U 
REPUBLIKE HRVATSKE NA PODRU ČJU GRADA PULE 

 
b) ODLUKE O STAVLJANJU IZVAN SNAGE ODLUKE O PRIHVATU P ONUDE I  

SKLAPANJU UGOVORA O PRODAJI POLJOPRIVREDNOG ZEMLJKI ŠTA U  
VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE 

  
c) ODLUKE O STAVLJANJU IZVAN SNAGE ODLUKE O PRIHVATU P ONUDE I  

SKLAPANJU UGOVORA O ZAKUPU POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠT A U  
VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 

 Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni 
sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 
2. Odbora za prostorno uređenje, kom. gospodarstvo i stamb. odnose (potpredsjednik: Marko 
Martinčić) vijećnici su dobili na tablet. 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su: BRUNO NEFAT, DAMIR PRHAT, odgovori na 
postavljena pitanja. 
 
PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje točke a), b) i c), te nakon glasanja 
utvrđuje da je  
 
Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo  
 
AD-16 a) O D L U K U 

o stavljanju izvan snage Odluke o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim  
zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Pule 

 
AD–16 b) O D L U K U 

o stavljanju izvan snage Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o prodaji  
poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske 

 
AD-16 c) O D L U K U 

Odluku o stavljanju izvan snage Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o  
zakupu poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske 

 
 
 
 
AD – 17  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O PLA ĆI I DRUGIM  
  PRAVIMA GRADONA ČELNIKA I ZAMJENIKA GRADONA ČELNIKA IZ  
  RADNOG ODNOSA 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dala VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću 
upravu.  
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Izvješća nadležnih radnih tijela: 
 1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 
 2. Odbora za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić), vijećnici su dobili na tabletu. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su: BRUNO NEFAT, VESNA SAJIĆ, odgovor na postavljeno 
pitanje. 
 
PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o izmjenama Odluke o plaći i 
drugim pravima Gradonačelnika i zamjenika Gradonačelnika iz radnog odnosa, te nakon glasanja 
utvrđuje da je 
 
Vijeće sa 20 glasova «A», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
  
  O D L U K U 

Odluku o izmjenama Odluke o plaći i drugim pravima Gradonačelnika i zamjenika  
Gradonačelnika iz radnog odnosa 

 
 
AD – 18  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA OD LUKE O 
  USTROJSTVU I DJELOKRUGU UPRAVNIH TIJELA GRADA PUL E 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
 Uvodno obrazloženje je dao ALEKSANDAR MATIĆ pročelnik Ureda Grada Pule. 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
 1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), vijećnici su dobili na 
tabletu. 
 
U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a, VALTER 
BOLJUNČIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-ZELENI; u raspravi za vijećnike: Mauricio Licul, 
BRUNO NEFAT, MAURICIO LICUL, replika, IVAN LASIĆ, DANIJEL FERIĆ, VALTER 
BOLJUNČIĆ, MAURICIO LICUL, VALTER BOLJUNČIĆ, FABRIZIO RADIN, BORIS 
MILETIĆ. 
 
PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o 
ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Grada Pule, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
Vijeće sa 14 glasova «ZA», 7 glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo  
 O D L U K U  

o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Grada Pule 
 
 
AD – 19  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE  O IZVRŠAVANJU  
  PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2015. GODINU 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dala VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću 
upravu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 
2. Odbora za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić), vijećnici su primili na tabletu. 
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Budući se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i daje na glasanje 
Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2015. godinu, te nakon 
glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 13 glasova «ZA», 6 glasova «PROTIV» i bez «SUZDRĆANIH» glasova, donijelo 
 

  O D L U K U 
o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2015. godinu 

 
 
 
 
Ovime je dnevni red iscrpljen i PREDSJEDNIK zaključuje 16. sjednicu Gradskog vijeća Grada 
Pule.  
 
Sjednica je zaključena u 22,51 sati. 
 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
ZAPISNIK VODIO        PREDSJEDNIK 
IVAN KLARI Ć v.r.         ROBERT CVEK v.r. 
 
 
 
 
 
 
 
Klasa: 021-05/15-01/96 
Urbroj:      
Pula, 30. srpnja 2015. 


